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Deze maand is het al een jaar geleden dat we, Lex, Ton en ik, als nieuwe bestuursleden van 

het HPF tijdens de ALV werden benoemd. Het was tegelijk spannend en uitdagend, op een 

andere manier iets voor huurders te kunnen betekenen.  

Na een leerzame en succesvolle teambuilding sessie, waarin we onze sterke en zwakke 

kanten onder een loep bekeken, onze doelstellingen nog eens duidelijk maakten en op het 

eind van de sessie de functies in het nieuwe bestuur verdeeld hadden, kon het werk 

beginnen.  

Wat kwam er een hoop op ons af!! Woonvisie, Woonakkoord, GOH, sociaal statuut, 

woonbond, prestatieafspraken, huurbeleid, noem maar op! Het HPF wordt overal bij 

betrokken en gehoord, dat onze input niet altijd wordt meegenomen is een heel ander 

hoofdstuk. 

Verder proberen we de betaalbare persoonsalarmering voor iedereen te laten opnemen in 

de prestatieafspraken met de gemeente, en de SOR steunt ons hierin, maar of het lukt…….  

Een ander onderwerp dat voortdurend onze aandacht heeft is het contact met de huurders, 

wij als HPF vertegenwoordigen alle huurders en de bewonerscommissies, die op hun beurt 

de huurders per wooncomplex vertegenwoordigen, zijn hierbij onze leden.  

In 2022 hebben we successen behaald die zeker genoemd mogen worden, ik noem er hier 

een paar: 

- de deelname in de acties van het GOH (Gemeenschappelijk Overleg Huurdersorganisaties),  

- de eenmalige actie die het HPF heeft opgezet in samenwerking met de SOR en de gemeente  

   Rotterdam om ouderen te helpen bij het aanvragen van de energietoeslag ,  

- de bijdrage van de huurders aan de huismeesterkosten die van 75% naar 70% is gegaan,  

- en niet te vergeten onze eigen website! 

Om deel hiervan te mogen uitmaken geeft een enorme voldoening. 

Zoals Lex zegt: “Never a dull moment!” oeps! maar dat mag niet van Inez, geen Engels, dus 

op zijn Nederlands “Elke dag weer iets te beleven!” (klinkt toch beter in het Engels hahaha) 
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